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Acta núm. 7 
Caràcter: ordinària 
Data: 30 d’octubre de 2023 
Horari: de 11.47 h a les 12.15 h. 
Lloc: Sala de reunions dels Serveis Jurídics 
 
Assistents: 
Presidenta: Sra. Maria de Lourdes Roca Calafell.  
 
Vocals: 
Sr. Daniel Oliveira de Souza, representant del grup municipal PSIB-PSOE. 
Sra. Jerónima Mayans Bosch , representant del grup municipal VOX Palma. 
Sr. Miquel Àngel Contreras Ramis , representant del grup municipal MÉS per Palma. 
Sra. Lucía Miriam Muñoz Dalda, representant del grup municipal UNIDES PODEM. 
Secretària:  Sra. Maria Mestre Quetglas. 
 
També hi assisteix el Sr.  José Luis Haro Márquez,Coordinador del Districte Llevant. 
 
Ordre del dia: 

 
1. Aprovació acta de la sessió constitutiva de 2 d’octubre de 2023. 
 
S’aprova per unanimitat l’acta de la sessió constitutiva de dia 2 d’octubre de 2023. 

 
2. Informe Presidència. 

 
La Junta es dona per assabentada: 
 
“En el Distrito Levante durante el período de  22  de septiembre de 2023 al 18   de octubre de 2023 

se han efectuado 73  peticiones a distintas áreas del Ayuntamiento.  

 

Por áreas se hicieron: 
 

EMAYA 11 

EMT 1 

IME 1 

Infraestructuras 54 

Movilidad 5 

Otros 1 

Total 73 

 

 

 

 

 

 
 
 

Reuniones: 

22/09/2023 Coordinación Distritos. 

25/09/2023 Asociación Qomomolo. 

25/09/2023 Vecino Foners. 

26/09/2023 GREC(Grupo de educadores de la calle y trabajo con menores).  

ESTADO PETICIONES 

Realitzadas  5 

Tramitando  66 

Denegadas  2 

Total peticiones  73 
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26/09/2023 Infraestructuras. 

27/09/2023 Gestor inmuebles del Obispado. 

27/09/2023 Consejo Territorial. 

28/09/2023 Fundación Patronato Obrero. 

29/09/2023 Coordinación Distritos. 

03/10/2023 Coordinación Distritos con Policía. 

03/10/2023 
Asociaciones de gitanos, africanos y árabes y de vecinos de Pere Garau y 

Son Gotleu. 

06/10/2023 Coordinación Distritos. 

10/10/2023 Asociación Familia y Sociedad (AFIS). 

13/10/2023 Coordinación Distritos. 

 

Visitas barriadas y asociaciones: 

22/09/2023 Son Gotleu. 

25/09/2023 Son Cladera. 

25/09/2023 Son Rullan. 

25/09/2023 Verge de Lluc. 

26/09/2023 Foners. 

27/09/2023 Rafal Nou. 

27/09/2023 Asociación de vecinos Can Roset i Can Galeta. 

28/09/2023 El Vivero. 

29/09/2023 Son Gotleu. 

30/09/2023 “Sopar a la fresca” con Asociación vecinos Son Forteza. 

01/10/2023 Acto: “Dia Internacional de Personas Mayores”. 

10/10/2023 CEIP El Vivero. 

10/10/2023 Vecina Rafal Vell 

14/10/2023 Cases Son Ametler del Vivero. 

 

EXP FECHA BARRIADA SUJETO NOMBRE TEMA ÁREA ESTADO 
GIN 

 DMS 

178/2023 22/09/2023 Son Gotleu 
Visita 
barriada 

Petición 
ciudadana 

Arreglar parterre del primer 
pasaje del parque Orson 
Welles. Infraestructuras Tramitando   

179/2023 22/09/2023 Son Gotleu 
Visita 
barriada 

Petición 
ciudadana 

Arreglar parterre del quinto 
pasaje del parque Orson 
Welles. Infraestructuras Tramitando   

180/2023 22/09/2023 Son Gotleu 
Visita 
barriada 

Petición 
ciudadana 

Arreglar desperfectos en la 
acera del pasaje Pico Teide. Infraestructuras Tramitando   

181/2023 22/09/2023 Son Gotleu 
Visita 
barriada 

Petición 
ciudadana 

Arreglar desperfectos en la 
acera del pasaje Pic 
Auñamendi. Infraestructuras Tramitando   

182/2023 22/09/2023 Son Gotleu 
Visita 
barriada 

Petición 
ciudadana 

Arreglar parterre pasaje Pic 
Almanzor. Infraestructuras Tramitando   

183/2023 22/09/2023 Son Gotleu 
Visita 
barriada 

Petición 
ciudadana 

Quitar bancos en pasaje Pic 
Auñamendi. Infraestructuras Tramitando   

184/2023 22/09/2023 Son Gotleu 
Visita 
barriada 

Petición 
ciudadana 

Arreglar, limpiar y desbrozar 
parterres en pasaje Pico 
Teide. Infraestructuras Tramitando   

185/2023 22/09/2023 Son Gotleu 
Visita 
barriada 

Petición 
ciudadana 

Limpiar pintadas de la 
caseta de EMAYA del final 
parque Orson Welles. Infraestructuras Tramitando   

186/2023 22/09/2023 Son Gotleu 
Visita 
barriada 

Petición 
ciudadana 

Limpieza y recogida de 
trastos del pasaje Pico 
Teide. EMAYA Resuelta 146213 

187/2023 22/09/2023 Son Gotleu 
Visita 
barriada 

Petición 
ciudadana 

Limpieza y retirar trastos en 
pasaje Pico Almanzor. EMAYA Resuelta 146316 

188/2023 22/09/2023 Son Gotleu 
Visita 
barriada 

Petición 
ciudadana 

Retirar trastos y otros del 
pasaje Pic Auñamendi. EMAYA Resuelta 146317 

189/2023 25/09/2023 Son Gotleu 
Visita 
barriada 

Petición 
ciudadana 

Limpiar y recoger trastos al 
final parque Orson Welles. EMAYA Tramitando 146383 

190/2023 25/09/2023 
Son 
Cladera 

Visita 
barriada 

AV. Son 
Cladera 

Instalar más bancos y 
sustituir algunos de los que 
hay C/Cala Malgrana, entre 
los números 1 y 4. Infraestructuras Tramitando   

191/2023 25/09/2023 
Son 
Cladera 

Visita 
barriada 

AV. Son 
Cladera 

Reiniciar el funcionamiento 
de los ascensores del paso Infraestructuras Tramitando   
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del tren desde Son Fuster a 
Son Cladera. 

192/2023 25/09/2023 
Son 
Cladera 

Visita 
barriada 

AV. Son 
Cladera 

Arreglar verja y candado de 
la puerta solar Ci. Son 
Cladera, 1. Infraestructuras Tramitando   

193/2023 25/09/2023 
Son 
Cladera 

Visita 
barriada 

AV. Son 
Cladera 

Retirar pintadas en la plaza 
Cales de Mallorca. Infraestructuras Tramitando   

194/2023 25/09/2023 
Son 
Cladera 

Visita 
barriada 

AV. Son 
Cladera 

Instalar una barrera acústica 
"vegetal" tras el club 
petanca Ci. Son Cladera. Infraestructuras Tramitando   

195/2023 25/09/2023 

Mare de 
Déu de 
Lluc 

Visita 
barriada 

AV. Verge 
de Lluc 

Arreglar aceras rotas y 
deterioradas en la C/Greco. Infraestructuras Tramitando   

196/2023 25/09/2023 Son Rullan 
Visita 
barriada 

AV. Verge 
de Lluc 

Instalar más papeleras en la 
C/Rector Bartomeu Mateu 
esquina con C/Aragó. EMAYA Denegada 146452 

197/2023 25/09/2023 

Mare de 
Déu de 
Lluc 

Visita 
barriada 

AV. Verge 
de Lluc 

Falta de alumbrado en la 
parte trasera C/Félix 
Rodríguez de la Fuente. Infraestructuras Tramitando   

198/2023 25/09/2023 

Mare de 
Déu de 
Lluc 

Visita 
barriada 

AV. Verge 
de Lluc 

Dar servicio al poste de luz 
en las pistas de petanca de 
la plaza Félix Rodríguez de 
la Fuente. Infraestructuras Tramitando   

199/2023 25/09/2023 

Mare de 
Déu de 
Lluc 

Visita 
barriada 

AV. Verge 
de Lluc 

Arreglar aceras (levantadas) 
en mal estado C/Son 
Adolsa. Infraestructuras Tramitando   

200/2023 25/09/2023 

Mare de 
Déu de 
Lluc 

Visita 
barriada 

AV. Verge 
de Lluc 

Retirar pintadas de la plaza 
Mare de Déu de Lluc. Infraestructuras Tramitando   

201/2023 25/09/2023 

Mare de 
Déu de 
Lluc 

Visita 
barriada 

AV. Verge 
de Lluc 

Dar servicio a la fuente de la 
plaza Félix Rodríguez de la 
Fuente. Infraestructuras Tramitando   

202/2023 26/09/2023 

Mare de 
Déu de 
Lluc 

Visita 
barriada 

AV. Verge 
de Lluc 

Limpiar parterres en 
C/Cardenal Cisneros. Infraestructuras Tramitando   

203/2023 26/09/2023 Foners 
Visita 
barriada Otros 

Arreglar ciprés doblado y 
suelto C/General Ricardo 
Ortega, 5. Infraestructuras Tramitando   

204/2023 26/09/2023 Els Hostalets 
Visita 
barriada 

AV. 
Hostalets 

Fecha cuando termina 
obras junto colegio CEIP 
Santa Isabel. Infraestructuras Tramitando   

205/2023 26/09/2023 
Els 
Hostalets 

Visita 
barriada 

AV. 
Hostalets 

Podar las ramas de los 
pinos en la plaza Santa 
Elisabet Infraestructuras Tramitando   

206/2023 26/09/2023 Els Hostalets 
Visita 
barriada 

AV. 
Hostalets 

Hacer un cerramiento de la 
plaza Santa Elisabet. Infraestructuras Tramitando   

207/2023 26/09/2023 
Els 
Hostalets 

Visita 
barriada 

AV. 
Hostalets 

Poder aparcar por las tardes 
noches en la zona de la 
plaza Santa Elisabet hasta 
la apertura del colegio. Movilidad Tramitando 146626 

208/2023 26/09/2023 Els Hostalets 
Visita 
barriada 

AV. 
Hostalets 

Poner una zona de los 
pilones que sean extraíbles 
en la plaza Santa Elisabet. Movilidad Tramitando 

146636 
147133 

209/2023 26/09/2023 
Els 
Hostalets 

Visita 
barriada 

AV. 
Hostalets 

Colocar placas de "cuidado 
niños jugando" en la plaza 
Santa Elisabet. Infraestructuras Tramitando   

210/2023 26/09/2023 Els Hostalets 
Visita 
barriada 

AV. 
Hostalets 

Mover contenedores del 
carril bici de C/Jacint 
Verdaguer a la altura de la 
plaza Santa Elisabet. EMAYA Tramitando 146654 

211/2023 26/09/2023 
Els 
Hostalets 

Visita 
barriada 

AV. 
Hostalets 

Limpiar la plaza Santa 
Elisabet. EMAYA Tramitando 146655 

212/2023 26/09/2023 Els Hostalets 
Visita 
barriada 

AV. 
Hostalets 

Colocar placa de recogida 
de excrementos de los 
perros en la plaza Santa 
Elisabet. Infraestructuras Tramitando   

213/2023 27/09/2023 
Els 
Hostalets 

Visita 
barriada 

AV. 
Hostalets 

Instalar mesas de juegos en 
plaza Santa Elisabet. IME Tramitando   

214/2023 27/09/2023 Els Hostalets 
Visita 
barriada 

AV. 
Hostalets 

Instalar más bancos entre 
los n.º 4 y 5 en la plaza 
Santa Elisabet. Infraestructuras Tramitando   

215/2023 27/09/2023 
Els 
Hostalets 

Visita 
barriada 

AV. 
Hostalets 

Instalar bancos en antiguo 
paseo bicicletas C/Jacint 
Verdaguer a la altura de la 
plaza Santa Elisabet. Infraestructuras Tramitando   

216/2023 27/09/2023 Foners 
Visita 
barriada Altres 

Vaciar papeleras C/General 
Ricardo Ortega, n.º 13 y 14. EMAYA Resuelta 146796 

217/2023 27/09/2023 Foners 
Visita 
barriada Altres 

Retirar hierbas alcorques 
C/General Ricardo Ortega, 
n.º 12 y 13. Infraestructuras Tramitando   

218/2023 27/09/2023 Nou Llevant 
Visita 
barriada Altres 

Revisar columnas en mal 
estado del cerrado parque 
Krekovic en C/Caracas 
esquina con C/Ciutat de 
Queretaro. Infraestructuras Tramitando   
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219/2023 27/09/2023 El Vivero 
Visita 
barriada 

AV. El 
Vivero 

Arreglar acera en mal 
estado C/Wagner esquina 
con C/Bach. Infraestructuras Tramitando   

220/2023 27/09/2023 El Vivero 
Visita 
barriada 

AV. El 
Vivero 

Arreglar aceras hundidas en 
C/Baltasar Valentí, 51, 53, 
53A y 53B. Infraestructuras Tramitando   

221/2023 27/09/2023 El Vivero 
Visita 
barriada 

AV. El 
Vivero 

Los árboles de la  Pça. 
Cristo Rey (C/Baltasar 
Valentí) tapan alumbrado 
público. Infraestructuras Tramitando   

222/2023 27/09/2023 El Vivero 
Visita 
barriada 

AV. El 
Vivero 

Falta de luz en plaza Cristo 
Rey C/Baltasar Valentí  Infraestructuras Tramitando   

223/2023 27/09/2023 El Vivero 
Visita 
barriada 

AV. El 
Vivero 

Arreglar acera en mal 
estado en C/Cases de Son 
Ametler delante del n.º 16. Infraestructuras Tramitando   

224/2023 27/09/2023 El Vivero 
Visita 
barriada 

AV. El 
Vivero 

Poner caucho en el parque 
de Son Ametler. Infraestructuras Tramitando   

225/2023 27/09/2023 El Vivero 
Visita 
barriada 

AV. El 
Vivero 

Arreglar calzada se acumula 
agua C/Mestre Breton 
cantonada C/Baltasar 
Valentí. Infraestructuras Tramitando   

226/2023 27/09/2023 El Vivero 
Visita 
barriada 

AV. El 
Vivero 

Arreglar alcorque C/Crèdit 
Balear 30 y 24. Infraestructuras Tramitando   

227/2023 28/09/2023 El Vivero 
Visita 
barriada 

AV. El 
Vivero 

Plantar o eliminar alcorque 
en pza. Cristo Rey esquina 
con C/Tenor Bou Roig. Infraestructuras Tramitando   

228/2023 28/09/2023 El Vivero 
Visita 
barriada 

AV. El 
Vivero 

Arreglar acera en muy mal 
estado en C/Crèdit Balear. Infraestructuras Tramitando   

229/2023 28/09/2023 El Vivero 
Visita 
barriada 

AV. El 
Vivero 

Instalar cartel identificativo 
de las Casas de Son 
Ametler. Infraestructuras Tramitando   

230/2023 28/09/2023 El Vivero 
Visita 
barriada 

AV. El 
Vivero 

Eliminar alcorque para 
instalar zona aparcamiento 
coches en C/Lanzone, 3 Infraestructuras Tramitando   

231/2023 28/09/2023 El Vivero 
Visita 
barriada 

AV. El 
Vivero 

Revisar todos los alcorques 
(obstaculizan el paso de 
agua) de la C/Mestre Vives. Infraestructuras Tramitando   

232/2023 28/09/2023 El Vivero 
Visita 
barriada 

AV. El 
Vivero 

Arreglar desperfectos acera 
C/Mestre Vives, 19. Infraestructuras Tramitando   

233/2023 28/09/2023 El Vivero 
Visita 
barriada 

AV. El 
Vivero 

Retirar hierbas del parking 
bicicletas C/Crèdit Balear, 
15. EMAYA Tramitando 146917 

234/2023 28/09/2023 Foners 
Visita 
barriada 

Petición 
ciudadana 

Falta de mantenimiento 
jardín C/Manacor esquina 
con C/Infanta Pau. Infraestructuras Tramitando   

235/2023 28/09/2023 El Vivero 
Visita 
barriada 

AV. El 
Vivero 

Reponer senyal trànsit 
C/Baltasar Valentí esquina 
con C/Mestre Chapi. Movilidad Resuelta 552737 

236/2023 29/09/2023 El Vivero 
Visita 
barriada 

AV.El 
Vivero 

Pintar prohibido aparcar 
C/Mestre Vives esquina con 
C/Credit Balear. Movilidad Tramitando 147134 

237/2023 29/09/2023 Son Gotleu 
Visita 
barriada 

Petición 
ciudadana 

Arreglar salida de aguas 
fecales C/Tomàs Rullan con 
pasaje C/Pic Moncayo. EMAYA Denegada 147135 

238/2023 29/09/2023 Son Gotleu 
Visita 
barriada 

Petición 
ciudadana 

Arreglar farola suelta plaza 
Joan Alcina esquina con 
C/Francesc Julià. Infraestructuras Tramitando   

239/2023 29/09/2023 Son Gotleu 
Visita 
barriada Otros 

Desplazar parada bus 
C/Tomàs Rullan unos 
metros más adelante. EMT Tramitando 147136 

240/2023 29/09/2023 Son Gotleu 
Visita 
barriada Altres 

Local en mal estado en 
C/Tomàs Rullan, 65. Otros Tramitando   

241/2023 10/10/2023 Pere Garau Otros Otros 

Colocar señal derribada en 
C/Sant Vicenç Ferrer con 
C/Isidoro Antillón. Movilidad Tramitando 553485 

242/2023 10/10/2023 Foners 
Petición 
ciudadana 

Petición 
ciudadana 

Arreglar acera en mal 
estado por raíces árboles 
C/General Ricardo Ortega, 
65. Infraestructuras Tramitando   

243/2023 10/10/2023 Foners 
Petición 
ciudadana 

Petición 
ciudadana 

Limpiar de hierbas y 
suciedad alcorque en 
C/General Ricardo Ortega, 
60. Infraestructuras Tramitando   

244/2023 10/10/2023 
Els 
Hostalets 

Petición 
ciudadana 

Petición 
ciudadana 

Revisar tapa de alcantarilla 
en plaza Santa Elisabet. Infraestructuras Tramitando   

245/2023 10/10/2023 El Vivero 

Asociación 
de 
Vecinos 

AV. El 
Vivero 

Revisar arquetas C/Tenor 
Bou Roig,  Infraestructuras Tramitando   

246/2023 11/10/2023 
Son 
Cladera 

Petición 
ciudadana 

Petición 
ciudadana 

Arreglar desperfectos acera 
que rodean arqueta en la 
C/Cala Montdragó, 9. Infraestructuras Tramitando   

247/2023 11/10/2023 
Son 
cladera 

Petición 
ciudadana 

Petición 
ciudadana 

Retirar hierbas de la 
C/Canonge Antoni Sancho 
33. EMAYA Tramitando 148735 
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248/2023 11/10/2023 
Nou 
Llevant 

Petición 
ciudadana 

Petición 
ciudadana 

Retirar ramas en la acera 
del polideportivo Francesc 
Borja Moll. Infraestructuras Tramitando   

249/2023 18/10/2023 Son Rullan 

Asociación 
de 
Vecinos 

AV. Verge 
de Lluc 

Revisar bancos, algunos 
están sueltos en el parque 
de Son Rullan. Infraestructuras Tramitando   

250/2023 18/10/2023 Son Rullan 

Asociación 
de 
Vecinos 

AV. Verge 
de Lluc 

Instalar máquinas de 
ejercició en el parque de 
Son Rullan. Infraestructuras Tramitando   

 

El llistat d’incidències del GIN, s’ha enviat per correu electrònic als membres de la Junta. 
 

3. SOBRE LA TAULA: Proposició del grup municipal VOX Palma relativa a instal·lació de punts de llums 
al c. Rosa Mestre. 
 
Es proposa: 
 
“La Junta Municipal de Distrito Levante insta al equipo de gobierno a incorporar en la calle Rosa 

Mestre al menos cuatro puntos de luz nuevas. Para la facilidad de su instalación los propios vecinos 

han facilitado un plano donde están marcados dichos puntos de luz.” 

 
La presidenta del districte informa que des d’Infraestructures li han comunicat que no han pogut 

localitzar aquest carrer i vol que concretin on es troba. 

 

El Sr. Daniel Oliveira del grup municipal PSIB-PSOE informa que aquest carrer abans era el carrer 

141 i es va canviar el nom del carrer per l’actual del C/ Rosa Mestre, però el problema és que aquest 

carrer és privat. 

 

El Sr. Miquel Àngel Contreras del grup municipal MÉS per Palma manifesta que a l’anterior 

legislatura es va canviar el nom. Abans el nom del carrer era el 141 i ara és el carrer Rosa Mestre, 

aquest canvi es va fer a petició del veïns. 

 

La Sra. Jerónima Mayans del grup municipal VOX Palma demana perquè es va canviar el nom si era 

un carrer privat, considera que l’Ajuntament no té potestat per canviar el nom d’un carrer privat. 

 

El Sr. Daniel Olivera del grup municipal PSIB-PSOE manifesta que varen mantenir una reunió entre 

els veïns i els tècnics d’Urbanisme i se’ls va dir al veïns que si votaven tots a favor es podria incloure 

el carrer com públic i no privat, però del 135 veïns varen votar molts pocs i per tant no es va poder 

fer el canvi. 

 

La presidenta del districte manifesta que ho tornaran a passar a Infraestructures indicant que el nom 

anterior era el C/ 141 i que es tracta d’un carrer privat perquè així tornin a informar. 

 

La Junta Municipal del Districte Llevant acorda que torni a quedar SOBRE LA TAULA. 
 

4. SOBRE LA TAULA: Proposició del grup municipal VOX Palma relativa a reparar baden al c. 
Fertilizadora, núm. 31b. 
 
Es proposa: 
 
“La Junta Municipal del Distrito de Levante insta al equipo de Gobierno a reparar en la mayor 

celeridad posible el badén de la calzada a la altura de la calle Fertilizadora nº31b.” 
 
La presidenta del districte manifesta que des d’Infraestructures encara no s’ha informat per tant 

demana que torni a quedar SOBRE LA TAULA. 
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La Junta Municipal del Districte Llevant acorda que torni a quedar SOBRE LA TAULA. 
 

5. SOBRE LA TAULA: Proposició del grup municipal VOX Palma relativa a col·locar element de 
seguretat al tram de carril bici amb pas de vianants al c. Jacint Verdaguer. 
 
Es proposa: 
 
“La Junta Municipal del Distrito de Levante insta al equipo de Gobierno a que estudie colocar algún 

elemento de seguridad en el tramo de carril bici con paso de peatones en calle Jacinto Verdaguer a la 

altura de boca de metro del parque de Son Costa. “ 
 
La presidenta del districte informa que des de l’àrea de Mobilitat i el tècnic diu que està ben 

senyalitzat i no es tracta de cap punt negre ni és perillós. 

 
Es RETIRA de l’ordre del dia de la Junta Municipal del Districte Llevant. 
 

6. SOBRE LA TAULA: Proposició del grup municipal VOX Palma relativa a mesures preventives per 
evitar botellots al parc infantil de Son Costa. 
 
Es proposa: 
 
“La Junta Municipal del Distrito de Levante insta al equipo de Gobierno a que se pongan medidas 

preventivas para evitar el botellón en los bancos del parque infantil de Son Costa, junto a la calle 

Jacinto Verdaguer, y a aumentar la frecuencia de limpieza en dicha área, evitando así que cualquier 

niño pueda cortarse con cristales rotos, como también que cualquier persona que lo desee pueda 

utilizar los bancos.” 
 
La presidenta del districte comunica que la Policia Local informa que degut a que la problemàtica es 

pel vespre en prenen nota i haurà més reforç policial. 

 

Per altra banda informa que EMAYA SA diu que la neteja serà de 5 vegades a la setmana amb 

agranada manual. 

 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

7. SOBRE LA TAULA: Proposició del grup municipal VOX Palma relativa a instar asfaltat al c. Rosa 
Mestre. 
 
Es proposa: 
 
“La Junta Municipal de Distrito Levante insta al equipo de gobierno a asfaltar la calle Rosa Mestre 

para poder facilitar el paso de los vecinos a sus viviendas.” 

 

La presidenta del districte demana que torni a quedar sobre la taula donat que s’han trobat amb el 

mateix problema que a la proposició núm. 3 i és que no havien pogut localitzar el c. Rosa Mestre. 

Informa que es tornarà a passar a l’àrea d’Infraestructures dient que abans era el c. 141 i que es 

tracta d’un carrer privat pel tal de que tornin a informar. 

 

La Junta Municipal del Districte Llevant acorda que torni a quedar SOBRE LA TAULA. 
 

8. SOBRE LA TAULA: Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa als desperfectes a la vorera del 
c. Mestre Bretón. 
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Es proposa: 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant insta a l’equip de govern que s'esmenin els desperfectes, en 

tots dos costats, a la cantonada del carrer Mestre Bretó amb el carrer Crèdit Balear. 

 
La presidenta del districte manifesta que encara no s’ha rebut informe des de l’àrea 

d’Infraestructures i demana que torni a quedar sobre la taula fins que es disposi de l’informe. 

 
La Junta Municipal del Districte Llevant acorda que torni a quedar SOBRE LA TAULA. 
 

9. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a restaurar senyal de contradirecció al c. Josep 
Roig. 
 
Es proposa: 
 
La Junta Municipal de Districte Llevant insta l'equip de govern, a restaurar la senyal de contradirecció 

situada al carrer Josep Roig.  

 
La presidenta del districte comunica que des de l’àrea de Mobilitat ja han pres nota de la incidència i 

la restauraran. 

 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

10. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a reparar el paviment al voltant de l’arqueta PB al 
núm. 9 del c. Mondragón. 
 
Es proposa: 
 
La Junta Municipal de districte insta l'equip de govern, a reparar amb urgència, el paviment al voltant 

de l'arqueta PB, en el número 9 del carrer Mondragón. 

 
La presidenta del districte informa que ja s’ha passat a EMAYA SA perquè faci la reparació. 

 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

11. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa restaurar la placa del c. Victoria Peña. 
 
Es proposa: 
 
La Junta Municipal de Districte Llevant insta l’equip de govern, a restaurar la placa del carrer de 

Victoria Peña. 

 

La presidenta del districte comunica que des de l’àrea de Mobilitat s’informa que amb data 24 

d’octubre de 2023 ja s’ha netejat la placa. 

 

La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

12. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a excés de velocitat a Son Fortesa. 
 
Es proposa: 
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01-La Junta Municipal de districte insta l'equip de govern, a revisar les dimensions del gual asfaltat, 

situat en el número 24 del carrer de la Argelaga, o aplicar altres mesures per a evitar els excessos de 

velocitat en aquest carrer. 

 

02-Reposar pilons metàl·lics, o qualsevol altra mesura, al costat del pas de vianants i carril bici, en el 

número 10 del carrer Prevere Rafael Barrera, per a evitar l'accés de vehicles. 

 
La presidenta del districte informa que li han comunicat que els pilons ja s’han reposat i també 

s’aprova l’apartat 1 de la proposició. 

 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

13. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a desperfectes al parc de Santa Elisabet. 
 
Es proposa: 
 
La Junta Municipal de districte Llevant insta l'equip de govern, a reparar amb urgència aquestes 

incidències al Parc de Santa Elisabet. 

 
La presidenta del districte informa que ja s’han reparat els desperfectes que figuren a dues de les 

fotogràfies de la proposició i l’única que encara falta reparar és el cartell però també s’arreglarà. 

 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

14. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a cablejat en mal estat al núm. 4 del c. Urá. 
 
Es proposa: 
 
La Junta Municipal de districte insta l'equip de govern, a gestionar la retirada del cablejat de 

telefonia, que es troba en el sòl i penjat d'un arbre, en el número 4 del carrer d'Urá.  

 
La presidenta del districte informa que  amb data 24 d’octubre de 2023 es va crear la incidència i el 

dia 25 d’octubre es va passar a l’empresa de telefonia perquè procedeixi a la retirada. 

 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

15. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE per Palma relativa a grafitis a la llar Reina Sofia al barri de 
Verge de Lluc. 
 
Es proposa: 
 
La Junta Municipal de districte insta l'equip de govern, a gestionar la neteja de pintades vandàliques 

en la façana de la Llar Reina Sofia, situat al carrer Goya 3, del barri de Verge de Lluc. 

 
La Junta Municipal del Districte Llevant acorda que quedi SOBRE LA TAULA. 
 

16. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE per Palma relativa a mal estat de bancs al c. Mare de Déu 
de Lluc al barri de Verge de Lluc. 
 
Es proposa: 
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La Junta Municipal de districte insta l'equip de govern, a la reposició de diversos llistons de fusta, en 

dos bancs model romàntic, situats al costat de la façana principal de la llar per a persones majors 

Reina Sofia en la plaça Mare de Déu de Lluc, carrer Goya 3 en el barri de Verge de Lluc. 

 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

17. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE per Palma relativa al carril bici de Son Fortesa. 
 
Es proposa: 
 
La Junta Municipal de districte insta l'equip de govern, dur a terme el pintat del tram de carril bici 

que transcorre sobre la vorera entre els números 10 i 10a, del carrer Prevere Rafael Barrera, per a 

evitar possibles atropellaments de vianants per part de bicicletes i patinets. 

 
La presidenta del districte informa que des de l’àrea de Mobilitat estan a l’espera d’auditoria dels 

carrils bici per establir els trams conflictius. 

 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

18. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE per Palma relativa a sembra d’arbres al c. Aragó. 
 
Es proposa: 
 
01-La Junta Municipal de districte insta l’equip de govern, a sembrar nous arbres en els escocells 

buits, al carrer Aragó, situats al voltant dels números 85 i 131. 

 

02- La Junta Municipal de districte insta l’equip de govern, a continuar sembrant arbres al carrer 

Aragó, allà on el desenvolupament urbanístic ho permeti. 

 
La Junta Municipal del Districte Llevant acorda que quedi SOBRE LA TAULA. 
 

19. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE per Palma relativa a desperfectes al c. Aragó cant. c. 
Picornell. 
 
Es proposa: 
 
La Junta Municipal de districte insta l'equip de govern, a esmenar les deficiències en la vorera de 

nova construcció, a la cantonada del carrer Aragó amb el carrer Picornell. 

 
La Junta Municipal del Districte Llevant acorda que quedi SOBRE LA TAULA. 
 

20. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a desperfectes al parc de les Estacions. 
 

Es proposa: 
 
La Junta Municipal de districte insta l'equip de govern, a la reparació del paviment del parc de les 

Estacions situat en el vial transversal, coincident en línia amb el carrer Joaquin María Bover, a 

escassos metres del carril bici. 

 
La Junta Municipal del Districte Llevant acorda que quedi SOBRE LA TAULA. 

 
21. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a revisar l’obra d’ampliació de la vorera del c. 

Uetam. 



C
ód

ig
o 

se
gu

ro
 d

e 
V

er
ifi

ca
ci

ón
 : 

G
E

N
-3

d1
8-

9f
82

-5
1b

c-
3d

b9
-1

d8
a-

7f
dd

-1
ac

7-
a4

62
 | 

P
ue

de
 v

er
ifi

ca
r 

la
 in

te
gr

id
ad

 d
e 

es
te

 d
oc

um
en

to
 e

n 
la

 s
ig

ui
en

te
 d

ire
cc

ió
n 

:
ht

tp
s:

//p
or

ta
fir

m
as

.r
ed

sa
ra

.e
s/

pf
/v

al
id

a

CSV : GEN-3d18-9f82-51bc-3db9-1d8a-7fdd-1ac7-a462
DIRECCIÓN DE VALIDACIÓN : https://portafirmas.redsara.es/pf/valida

FIRMANTE(1) : MARIA MESTRE QUETGLAS | FECHA : 24/11/2023 09:59 | NOTAS : F

FIRMANTE(2) : MARIA DE LOURDES ROCA CALAFELL | FECHA : 24/11/2023 14:18 | NOTAS : CF

 
 

JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE DE LLEVANT 

 

10 

 
Es proposa: 
 
La Junta Municipal de districte insta l'equip de govern, a revisar l'obra d'ampliació de la vorera del 

carrer Uetam, concretament en el número 20, i esmenar possibles deficiències per a evitar 

problemes d'inundacions de la planta baixa en aquest punt. 

 
La Junta Municipal del Districte Llevant acorda que quedi SOBRE LA TAULA. 

 
22. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a reparació de desperfectes a la pl. Francesc 

Garcia i Orell. 
 

Es proposa: 
 
La Junta Municipal de districte insta l'equip de govern, a la reparació dels desperfectes en l'empedrat 

de la plaça Francesc García i Orell, en el punt d'incorporació des del carrer Nicolau de Pacs. 

 
La Junta Municipal del Districte Llevant acorda que quedi SOBRE LA TAULA. 

 
23. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a reparar la vorada d’accés al moll de càrrega i 

descàrrega del supermercat ubicat al c. Puerto Rico cant. amb Av. Mèxic. 
 

Es proposa: 
 
La Junta Municipal de districte insta l'equip de govern, a reparar la vorada de l'accés al moll de 

càrrega i descàrrega del supermercat situat al carrer Puerto Rico, cantonada amb l'Av. Mèxic. 

 
La Junta Municipal del Districte Llevant acorda que quedi SOBRE LA TAULA. 

 
24. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a reparació d’escocells, paviment i revisió 

d’arbres al c. Puerto Rico entre el números 4 i 8. 
 

Es proposa: 
 
01-La Junta Municipal de districte insta l’equip de govern, a procedir a la reparació dels escocells i 

paviment, situat en l’aparcament del carrer Puerto Rico entre els números 4 i 8c. 

 
02-La Junta Municipal de districte insta l’equip de govern, a revisar l’estat i poda dels arbres situats 
en l’aparcament del carrer Puerto Rico entre el número 4 i 8c, concretament l’arbre situat en el 
número 8b a causa de la seva exagerada inclinació per si suposa risc de caiguda. 
 

La Junta Municipal del Districte Llevant acorda que quedi SOBRE LA TAULA. 
 

25. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a reparar el paviment de la vorera de panot en els 
números  4 i 8 de l’Av. Mèxic. 

 
Es proposa: 
 
La Junta Municipal de districte insta l'equip de govern, a reparar el paviment de la vorera de panot, 

en els números 4 i 8 de l'Av. de Mèxic, per on transcorre el carril bici. 

 
La Junta Municipal del Districte Llevant acorda que quedi SOBRE LA TAULA. 
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26. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a eliminar important desnivell en el paviment de 
formigó estampat del passeig per a vianants al costat de l’edifici situat entre c. Caracas, 4 i CIFP 
Francesc de Borja Moll. 

 
Es proposa: 
 
La Junta Municipal de districte insta l'equip de govern, a eliminar important desnivell en junta de 

dilatació en el paviment de formigó estampat del passeig per als vianants, al costat de l'edifici situat 

entre el número 4 del carrer Caracas i el CIFP Francesc de Borja Moll. 

 

La Junta Municipal del Districte Llevant acorda que quedi SOBRE LA TAULA. 
 

27. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a reprendre les converses amb Serveis Ferroviaris 
de Mallorca perquè continuïn amb el projecte de remodelació del pont del carrer Greco al barri de 
Verge de Lluc. 

 
Es proposa: 
 
1-La Junta Municipal de districte insta l'equip de govern, a reprendre les converses amb els Serveis 

Ferroviaris de Mallorca, amb l'objectiu que continuïn amb el projecte de remodelació del pont del 

carrer Greco, del barri de Verge de Lluc. 

 

2- La Junta Municipal de districte insta l'equip de govern, a convocar una reunió amb els Serveis 

Ferroviaris de Mallorca i a l'Av de Verge de Lluc, a fi que informin els veïns de l'estat en el qual es 

troba, el projecte de remodelació del pont del carrer Greco, acordat en anys anteriors. 

 
El Sr. José Luis Haro, coordinador del distrito informa que han mantenido reunión con Servicios 

Ferroviarios de Mallorca y que hay un proyecto aprobado y se quitaran la columna del medio del 

puente. 

 

El Sr. Daniel Oliveira del grup municipal PSIB-PSOE demana si s’ha comunicat aquesta informació a 

l’Associació de Veïns. 

 

El Sr. José Luis Haro, coordinador del distrito contesta que se ha le ha comunicado a la Sra. Ana 

María Ramírez de la Asociación de Vecinos de Verge de Lluc. 

 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 

 
28. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a convocar reunió amb les associacions de veïns 

de l’entorn del PERI de Can Mallol referent al projecte de demolició de les edificacions entre 
números 255, 255a i 257 del ca. Aragó i agilitzar el projecte de demolició d’aquestes edificacions. 

 
Es proposa: 
 
1-La Junta Municipal de districte insta l'equip de govern, a convocar reunió amb les associacions de 

l'entorn del PERI de Ca Mallol, a fi d'informar-los en quin punt de troba el projecte de demolició de 

les edificacions situades en els números 255, 255a, 257a del carrer Aragó. 

 

2-La Junta Municipal de districte insta l'equip de govern, a agilitzar el projecte de demolició de les 

edificacions situades en els números 255, 255a, 257a del carrer Aragó, i a prioritzar l'ampliació del 

carrer tal com contempla el PGOU de Palma. 
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La presidenta del districte informa que per ara falta finançament per poder dur endavant el projecte 

de demolició de les edificacions, però tot d’una que s’aconsegueixi finançament es durà a terme. 

 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 

 
29. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a retirada del vehicle amb matrícula 9461 VG 

ubicat al c. Josep Roig cant. c. Tomás Darder Hevia. 
 

Es proposa: 
 
La Junta Municipal de Districte Llevant insta l'equip de govern, a retirar, si escau, el cotxe amb 

matrícula 9461 VG de la via pública. 

 
La Junta Municipal del Districte Llevant acorda que quedi SOBRE LA TAULA. 

 
30. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a reparar la vorera en el núm. 6 del c. Urá de 

Verge de Lluc. 
 

Es proposa: 
 
La Junta Municipal de districte insta l’equip de govern, a reparar la vorera aixecada per arrels, en el 

número 6 del carrer d’Urá de Verge de Lluc. 

 
La Junta Municipal del Districte Llevant acorda que quedi SOBRE LA TAULA. 

 
31. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a reparar els punts de llum deteriorats al parc de 

les Estacions. 
 
Es proposa: 
 
La Junta Municipal de Districte Llevant insta l'equip de govern, a reparar els punts de llum deteriorats 

al parc de les Estacions. 

 
La Junta Municipal del Districte Llevant acorda que quedi SOBRE LA TAULA. 

 
32. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a reactivar la Comissió Tècnica de Son Gotleu i la 

Comissió no Permanent per a la Convivència de Son Gotleu. 
 

Es proposa: 
 
1-La Junta Municipal de districte insta l'equip de govern, a reactivar, al més aviat possible, la 

Comissió Tècnica de Son Gotleu, amb l'objectiu de coordinar les àrees en la cerca de respostes a les 

necessitats del barri. 

 

2-La Junta Municipal de districte insta l'equip de govern, a reactivar, al més aviat possible, la 

Comissió no Permanent per a la Convivència de Son Gotleu. 

 
La presidenta del districte informa que ja es va aprovar al plenari del passat 26 d’octubre la 

constitució de la Comissió Tècnica de Son Gotleu. 

 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
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33. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a instar a l’equip de govern que inici les gestions 
per a què el Govern de les Illes Balears arregli l’avaria de les escales d’accés a l’Estació Intermodal 
de Palma. 

 
Es proposa: 
 
1. La Junta Municipal del Districte Llevant insta a l’equip de govern que inici les gestions 

necessàries per a què el Govern de les Illes Balears pugui resoldre aquesta incidència. 

 
La presidenta del districte manifesta que s’han posat en contacte amb el Consorci de Transports que 

els ha comunicat que ja tenen l’empresa contractada per arreglar l’escala i que estan pendent del 

subministrament de varis components. 

 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 

 
34. Proposició del grup municipal VOX Palma relativa a la neteja i reparació d’asfalt i vorera de la cant. 

del c. Tenor Bou Roig a la barriada del Vivero. 
 

Es proposa: 
 
“La Junta Municipal del Distrito de Levante insta al equipo de Gobierno a limpiar y arreglar el asfalto 

y la acera de la esquina de la calle Tenor Bou Roig.” 

 
La presidenta del districte demana que l’assumpte quedi sobre la taula ja que encara no s’han rebut 

l’informe de l’àrea d’Infraestructures. 

 

La Junta Municipal del Districte Llevant acorda que quedi SOBRE LA TAULA. 
 

35. Proposició del grup municipal MÉS per Palma relativa a la reducció de freqüències de línies de 
l’EMT. 

 
Es proposa: 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant insta a l’equip de govern a rectificar la seva política contra la 

mobilitat de la ciutadania recuperant les freqüències eliminades de les 3 (Es Pont d’Inca) i 4 (Illetes). 

 
La presidenta del districte informa que des de Planificació de l’EMT SA es comunica que no s’ha 

suspès cap freqüència d’aquestes línies. 

 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 

 
36. Pregunta del grup municipal MÉS per Palma relativa al futur Casal de Barri de Marquès de 

Fonsanta. Es fa constar que a l’ordre del dia hi ha una errada donat que no és tracta d’una 
proposició sinó d’una pregunta. 

 
Es pregunta: 
 
Com està el procés d’obertura del Casal de Barri de Marquès de Fonsanta? Quan està previst que 

estigui al servei de les associacions i de la ciutadania d’aquest barri? 

 
La presidenta del districte contesta que es va fer la compra d’aquest equipament però actualment 

s’estan mirant vies de finançament perquè necessita una reforma important i n’aquests moments no 
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es disposa d’aquest finançament. Si es pogués rebre finançament durant l’any 2024 s’obriria tot 

d’una. 

 

A més, de moment, fins que es no es disposi de finançament el que farà l’Ajuntament l’utilitzarà per 

posar el magatzem de tot el materials de les cavalcades de Reis perquè no estiguin per les coves del 

Castell de Bellver, però la idea és que es pugui reformar per poder obrir-lo quan abans millor. 

 
La Junta Municipal del Districte Llevant dona per contestada la pregunta. 

 
37. Proposició del grup municipal MÉS per Palma relativa a vehicle abandonat i senyal de trànsit mal 

posada al barri de Son Fuster Nou-Les Palmeres. 
 

Es proposa: 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant insta a l’equip de govern a: 

 

1. Retirar el cotxe abandonat amb matrícula 9461VG situat a la cantonada del carrer Josep Roig 

amb Tomàs Darder Hevia, al barri de Son Fuster Nou Les Palmeres. 

 
2. Posar correctament el senyal de contradirecció situat a la cantonada del carrer Josep Roig amb 

Tomàs Darder Hevia, al barri de Son Fuster Nou Les Palmeres, que actualment està dirigit cap a la via 

fèrria.  

 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 

 
38. Proposició del grup municipal MÉS per Palma relativa a reposició d’un arbre al parc de les Veles al 

barri de Foners. 
 

Es proposa: 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant insta a l’equip de govern a substituir l’arbre malmès per la 

mossegada d’un ca perillós al Parc de les Veles, al barri de Foners, per un arbre nou.  

 
La Junta Municipal del Districte Llevant acorda que quedi SOBRE LA TAULA. 

 
39. Proposició del grup municipal MÉS per Palma relativa a pintades vandàliques al barri del Vivero. 

 
Es proposa: 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant insta a l’equip de govern a: 

 

1. Augmentar la vigilància de les pintades vandàliques als diferents elements del mobiliari urbà del 

barri del Vivero. 

 

2. Eliminar les pintades vandàliques del banc de la plaça de Can Llimona, situada al barri del Vivero. 

 
3. Eliminar la pintada vandàlica de la placa de nom del carrer del Caminer de la cantonada amb el 

carrer Aragó, situada al barri del Vivero. 

 
La presidenta del districte informa que només els han contestat al punt 3 i els han comunicat que el 

passat dia 24 d’octubre ja varen retirar els grafitis i netejar la placa, però es deixa sobre la taula per 

quan es tengui la resposta al punt 1 i 2 de la proposició. 
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La Junta Municipal del Districte Llevant acorda que quedi SOBRE LA TAULA. 

 
40. Proposició del grup municipal MÉS per Palma relativa a accelerar el procés de demolició de les 

cases del c. Aragó per ampliar les voravies al barri de Son Fuster Nou-Les Palmeres. 
 

Es proposa: 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant insta a l’equip de govern a: 

 

1. Informar a les associacions de veïnats de la zona i a l’oposició de la situació en què es troba el 

procés de demolició de les cases 255, 255a i 257 del carrer Aragó. 

 

2. Accelerar el procés de demolició de les cases situades als números 255, 255a i 257 del carrer 

Aragó. 

 
3. Començar la redacció del projecte de reurbanització de la zona, amb la finalitat d’ampliar les 

voravies i els carrils de circulació per acabar amb el coll de botella que suposen per als barris 

esmentats.  

 
La presidenta del districte manifesta que és mateix que ha sol·licitat el grup municipal PSIB-PSOE al 

punt 28 d’aquest ordre del dia, i com ja s’ha dit al punt 28 el problema es que falta finançament, però 

tot d’una que es disposi del mateix es durà a terme el projecte. També comunica que el coordinador 

del districte s’ha posat en contacte amb el Sr. Carlos Aguilar. 

 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 

 
41. Proposició del grup municipal MÉS per Palma relativa a un solar ple de residus al barri de Son 

Fuster Nou-Les Palmeres. 
 

Es proposa: 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant insta a l’equip de govern a: 

 

1. Instar als propietaris a fer net de residus i a tancar de manera urgent el solar situat al final dels 

carrers Coronell i Cartagena, al barri de Son Fuster Nou Les Palmeres, tal com estan obligats per 

l’Ordenança de Neteja. En cas de no fer cas, l’Ajuntament ha de fer la neteja de forma subsidiària i 

passar la factura a la propietat. 

 

2. Instar al Consell de Mallorca a estudiar la situació social de la persona o persones residents a la 

caravana present dins aquest solar situat al final dels carrers Coronell i Cartagena, al barri de Son 

Fuster Nous Les Palmeres, per proposar-los una solució en el cas que no tenguin un habitatge digne 

on viure.  

 
La presidenta del districte manifesta que segons se li ha comunicat que segons l’informe del 

controlador mediambiental  i atès que s’incompleix l’ordenança municipal de neteja s’obrirà 

expedient al propietari del solar. 

 

El Sr. Miquel Àngel Contreras del grup municipal MÉS per Palma demana que es contesti al punt 2 

de la proposició que fa referència a una autocaravana que hi ha dins aquest solar amb gent que hi viu 

allà i els veïns no saben quina és la situació d’aquestes persones, però estaria bé que hi hagués algún 
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tipus d’intervenció social per saber en quines condiciones estan i normalment això es fa també amb 

el Consell de Mallorca. 

 

La presidenta del districte contesta que ella està en contacte directe amb el Consell de Mallorca i 

amb l’IMAS i sempre que es troben amb un cas com aquest, sempre hi envien tant els treballadors 

socials de l’Ajuntament com els del Consell. Manifesta que tot d’una que surti d’aquesta reunió dirà a 

un dels treballadors socials de l’Ajuntament que parlin amb l’IMAS i que hi vagin per comprovar en 

quina situació es troba aquesta gent. 

 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 

 
42. Precs i preguntes 

 
El Sr. Daniel Oliveira del grup municipal PSIB-PSOE formula una queixa que li ha fet arribar la 
direcció del col·legi públic Es Pont en referència al manteniment dels jardins i del pati col·legi que 
s’havia de pintar i el problema que li ha comentat és que no fan el que s’havia de fer. 
 
La Sra. Maria de Lourdes Roca, presidenta del Districte li contesta que farà arribar aquesta queixa al 
departament d’Infraestructures i Accessibilitat. 
 
La Sra. Jerónima Mayans del grup municipal VOX pregunta si la competencia del mantenimiento de 
los colegios públicos la tiene el Ayuntamiento. 
 
El Sr. Daniel Oliveira del grup municipal PSIB-PSOE contesta que el manteniment correspon a 
l’Ajuntament. 
 
La presidenta del districte contesta que a les Escoletes Municipals ningú sap qui fa el manteniment 
perquè en teoria és directament del Patronat, però en el cas del col·legis públics malgrat les gestiona 
la Conselleria d’Educació, el manteniment correspon a l’Ajuntament. 
 

La presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària delegada, estenc la present acta. 
 
La secretària suplent,     Vist i plau 
                    la presidenta, 
 
 
Maria Mestre Quetglas     Maria de Lourdes Roca Calafell 
(Signat electrònicament)   (Signat electrònicament) 
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